
Verslag GMR VERGADERING 03-04-2023

School: De Duykeldam, Swifterbant
Aanvang GMR leden: 19.30 uur
Aanvang Zweers Wijnholds: 20.30 uur
Aanwezig: Ruben (voorzitter), Bart, Elja, Tima, Karin W, Karin K, Aag, Lianne, Erwin, Mijke, Mohamed en Gydo
Afwezig: -
________________________________________________________________________________

1. Opening GMR-vergadering 19:30 uur

2. Ingekomen en uitgaande post/e-mail
-Brief OMR ‘t Wold
Iedereen heeft brief voor GMR-vergadering per mail ontvangen. De brief is kort besproken.
Afgesproken is dat Ruben een antwoord stuurt namens de GMR.

3. Inhuur ambtelijk secretaris voor GMR (inbreng door Mijke)

Mijke brengt het voorstel in om te kijken wat de mogelijkheden zijn om een ambtelijk secretaris in te
huren. Dit wordt snel aangenomen om offertes op te vragen. Dit lijkt ons allen een goed idee vanwege
het vertrek van Janneke en Elja als secretaris maar ook vanwege het grote aantal leden wat na deze
zomervakantie stopt in de GMR.

4. Status, update sollicitatietraject nieuwe bestuurder en RvT lid (inbreng door Ruben en Lianne)

Na selectie bleven 4 gegadigden over waar met 2 personen een gesprek is gevoerd. Na afname van
assessments is besloten om met geen van beide personen verder te gaan. Er wordt met bureau
Meesterschap verder gezocht naar geschikte kandidaten. CvB heeft aangegeven om tot 1 september
(i.p.v. 1 mei) aan te kunnen blijven als interim bestuurder indien nodig.

5. Status, update RvT samenstelling nu en in de toekomst (inbreng door Ruben)

Er zijn op dit moment 4 vacatures voor de RvT welke op korte termijn vervuld dienen te worden.
In de BAC voor het RvT lid die de GMR mag aandragen blijven Erwin, Mijke en Gydo zitting nemen.

6. Overleg met bestuurder 20:30 uur

6.1 Bestuursformatie

GMR geeft een positief advies voor het Anteplan 2023-2026
CvB geeft aan dat er echt een solidariteitsbeginsel heerst tussen de scholen m.b.t. de formatie.
Aan de begroting en formatie per school wordt op dit moment gewerkt en zal Hein z.s.m. opsturen.
CvB geeft ook aan dat er een nieuwe school komt op het AZC in Zeewolde incl. taalschool met kennisdeling
met De Vlieger

6.2 Inzet onderwijsassistenten



Omdat wij tijdens begrotingsgesprek vragen hadden over de inzet en waardering van onderwijsassistenten
geeft de HR adviseur van ANTE een presentatie met o.a. wat kengetallen. Zo hebben we bij stichting Ante
48 onderwijsassistenten in dienst hebben waarvan 28 een tijdelijk contract hebben. Meestal zijn het jong
mensen. Ook is er vorig jaar al gestart met het aanbieden van een traineeship (in 3 jaar Pabo diploma).

Enkele personen van de personeelsgeleding van de GMR merken terecht op dat ze zien dat vanwege krapte
er steeds vaker onderwijsassistenten alleen voor de klas staan. Dit is een zorgelijke situatie wat de kwaliteit
van het onderwijs geen goed doet. Krijgen de onderwijsassistenten wel extra betaald als ze volwaardig voor
de klas staan. Is hier beleid voor? Besloten is dit punt te agenderen op het eerstvolgende directeuren
beraad.

7. Rondje langs de scholen.

Mijke, De Wetering: geen bijzonderheden, MR cursus heeft een boost gegeven.

Karin, De Vlieger: Extra opvangplekken zijn beschikbaar. Er is nog geen idee welke aantallen er zullen
komen.

Erwin, Duykeldam: Er heeft een directiewisseling plaatsgevonden en hebben nu tot eind van het
schooljaar een interim-directeur. Vacature voor nieuwe directeur is deze week geplaatst.
Interim-Directeur heeft zijn plannen vorige week gepresenteerd op school aan de ouders. Was een
succesvolle avond.

Lianne, Aquamarijn: We hebben nu ook een rekencoördinator, gesprekken over nieuw schoolgebouw zijn
onlangs weer gestart

Hein: Er komt een kinderopvang in De Duykeldam.

Lima, Flevosprong: Loopt goed.

Aag, Pantha Rhei: De school zit vol. Er worden veel onderwijsassistenten ingezet voor de klas. Aag werkt
door tot het eind van het kalender jaar.

Mo, Schatkamer: Er is een onderzoek gedaan onder de ouders. Ouders geven aan meer betrokken te
worden bij school. Invoering van koffiemoment op school

Karin, De Dukdalf: Feestelijke week want school bestond 60 jaar. Beleid is op de Dukdalf dat kinderen
eerste dag van ziekte van leerkracht niet naar huis gestuurd worden.

Ruben, Brandaris: Na 2 jaar eindelijk weer eens een Fancy fair kunnen houden.

8. Rondvraag en Sluiting

Aag: MR cursus was er traag. Had ook online gekund.
Hein: Fijn erbij te zijn en te horen wat er leeft.
Lianne: Ben nu in opleiding tot directeur, wat is beleid voor deelname GMR als ik als directeur in functie
ben?
Zweers: Waardevol om aanwezig te zijn. Inhuur secretaris functie is akkoord.
Ruben: Er zou een commissie allocatiemodel komen wat is hier de status van. Hein antwoord hierop dat
Lianne hiervoor een uitnodiging ontvangt.



Actiepunten overzicht 2022-20223

Nr Beschrijving Actiehouder Datum gereed

1. Aankomende vergadering terugkoppeling wie
opvolger wordt van degene die GMR verlaat.
Indien eerder bekend graag mail naar Ruben.

Ieder 5 juni

Volgende vergadering 5 juni op De Wetering in Zeewolde


